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Lietuvos skautijos tarybos nariai į posėdį kviesti elektroniniu paštu. 

 

Posėdžio pirmininkas: Ieva Brogienė. 

Posėdžio sekretorė: Dovilė Židonytė. 

 

Dalyvauja 15 Tarybos narių: Ieva Brogienė, Vytautas Beniušis, Agnė Dambrauskaitė, 

Donatas Kaminskas, Asta Kederytė, Domas Nutautas, Silvija Nareckienė, Janina Žvirblytė 

Paslavičienė, Urtė Petrulytė, Paulius Ribakovas, Edvinas Šereiva, Goda Jackutė, Solveiga 

Lizdenienė, Akvilė Milkevičiūtė, Vilma Mingailienė. 

 

Posėdyje nedalyvauja:  

 

Kvorumas yra. 

 

Posėdyje svečio teisėmis dalyvauja: Gabrielė Kučytė (Pirmija), Dovilė Židonytė (Pirmija). 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Tarybos veiklos plano peržiūra. 

 

1. SVARSTYTA. Tarybos veiklos plano peržiūra. 

Pristato: Ieva Brogienė. 

Ieva Brogienė siūlo praeiti veiklos plano punktus, kurie yra nebaigti ar nukelti kitiems 

metams.  

Visi sutinka. 

Ieva Brogienė pristato, kad punktas „Tarybos darbo reglamento atnaujinimas ir patvirtinimas“ 

yra baigtas, balsavimas bus paskelbtas greitai. Taip pat pristato punktą „Garbės ženklų 

nuostatai“ ir primena, kad jis jau praėjusį posėdį buvo nukeltas kitos kadencijos darbams. 
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Sekantis Ievos Brogienės pristatytas punktas „Narystės nuostatai“ pamini, kad nuostatai 

procese, viešasis derinimas ir patvirtinimas perkeliamas sekančiai kadencijai, kad naujoji 

kadencija galėtų susipažinti prieš derinimą. 

Domas Nutautas pristato du punktus, pirmasis „Mokymų sistema“ yra baigtas, o antrasis 

„Parengtas Jaunimo programos dokumentas, apibrėžiantis, kas yra JP“ perkeliamas kitos 

kadencijos darbams.  

Goda Jackutė pristato pirmąjį savo punktą „LS dalyvavimas LSOAS“ posėdžiai vyko ir buvo 

juose dalyvauta, o antras punktas „LS pozicija bendros TS stovyklos klausimu“ pristato, kad 

LS išsirinko savo kandidatą viršininkui, laukiame LSS sprendimo. 

Ieva Brogienė pristato „Santykių atkūrimas su išeivijos skautais“ punktą, kad jis buvo 

nukeltas sekančiai kadencijai ir punktą „Įžodžio davimo nuostatų atnaujinimas“, kad šiuo 

metu ruošiamasi paskelbti balsavimą dėl šių nuostatų. 

Agnė Dambrauskaitė pristato punktą „MIŠRI DG. Pilietinis pasipriešinimas“ ir ten darbai 

vyksta ir persikelia kitai kadencijai pati darbo grupė, kad darbai būtų tęsiami ir užtikrinami. 

 

Ieva Brogienė pristato, kad Lietuvos skautijos tarybos veiklos planas įgyvendintas 87 proc. 

Neįgyvendinti/nepabaigti darbai perkelti kitai Tarybos kadencijai.  

 

NUTARTA. Išklausyta. 

 

Tarybos pirmininkė                     Ieva Brogienė 

Posėdžio sekretorė Dovilė Židonytė 
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